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PROTOKÓT. I,{R 37/04
Z POSIEDZEI{IA KOMISJI REWIZYJNEJ

W DI.'IU 10 sierpniu 2004 roku.

Kornisia Rewizyjna rozpoczpla posiedzenie o godzinie 08'r" w skladzie
wg listy obecnoSci stanowiqcej zat4cznlk do niniejszego protokolu wg
nastgpuj4cego porz4dku :

l. Zreferowanie przez Aud¡ora Wewngtrznego UrzEdu Miejskiego w
Jpdrzejowie Grzegorza Palacza Protokólu z kontroli gospodarki
finansowej w Zakladzie Wodoci4gów i Kanalizacji w Jgdrzej owie za
okres 2003 r.

2. Analizazadai zleconych dla ZWiK ptzezUrz4d Mieiski w Jedrzeiowie.

Na wstgpie Przewodnicz4cy przywital wszystkich radnyclt oraz przybylych na
posiedzenie komisji goSci: Bunnistrza Leszka Kapcip, oraz Audytora
wewnptrznego lJrzgdu Miasta p. Grzegorza Palacza.

Ad. 1
Pan Przewodnicz4cy po i n forrn owal dla przypo mni en i a zebr any ch, 2e pan
GrzegorzPalacz zostal desygnowany do kontroli finansów i dzialalnoSci ZWiK
w Jgdrzejowie przez m.in. Kornisjg Rewizyjn4. Poprosll, zatem, p. Audytora o
zreferowanie protokolu pokontrolnego z ZWIK.

Przewodnicz4cy: ,, W jakim zakresie badal Pan ZWiK?"
Audytor: .,Sprawdzilern rnipdzy innymi budynek przy vl. Pilsudskiego i rnuszE
panom powiedzieé,2e bylern zaskoczony, gdy2 slyszalern róZne opinie na temat
gospodarowania przez pana Latp " tymczasern w swietle dokurnentów mogQ
stwierdzió,2e zgrabnie to zrobil"
Przewodnicz4cy: 'Czy w kwestii finansów i inwestycji wszystko jest w
porz4dku?"
Audytor: ,. W dokumentach nie zauwa2ylem nic niepokoj4cego, tnoile z
w_vj4tkiem umowy z Bankiem, gdy2 rnaj4 j4 zawarl4na czas ograniczony( a
powinni mieó zaznaczone,2e na okres do 5 lat"
Przewodnicz4cy: ,, N? jakich zasadach rnaj4 porozurnienie z Bankiern?"
Audytor: ,.Posiadaje umowQ na zasadach oferty z BPH oddziat w Jpdrzejowie.
Odbyl sig w 1992 rokuprzetarg- uczestniczyltakze Bank Spótdzielczy-i
ostatecznie urnowa zostala podpisana z BPH.



Je3li chodzi np. o tzw. ,, wojnE o wynagrodzenia" to zgodnie z zarzqdzentatni
Paústwowej Inspekcji Pracy dotycz4cyrni pracowników satnorz4dowych, 1eleli
podwyZka jest z korrySci4 dla pracowników to nie ma Zadnych
przeciwwskazai"
Przewodnicz4cy: ,.. Cty zaktad posiada Regularnin Pracy?"
Audytor: ,, Nie rnaj4, przejpli ten zaklad i czekajq na prlnvatyzacjg"
Przewodnicz4cy:,, Czy nnienili strukturg zatrudnienia?"
Audytor: ,, N? koniec 2003 roku zatrudniali ogólem 7l osób"
P.S. Baraúski: ,, Ja chcp wróció do drpcz4cego mnie problemu i zapylaé, w
jakirn zakresie byla podwyhka plac?"
Autfytor. ., Zale|y od stauowiska, bo to sig rón'ne ksztattowalo, nie bylo to
jednak z pewnoScr43oá"
P.S. Baraúski: ,, No wlaSnie, ja sig zgadzam, 2e zaldad rnógl wypracowaó zysk
który mu pozwolil na takie podwyzki, ale mam wrahenie ze odbylo sig to
koszteln nas, plac4cychzawodp. To byta doSó znaczna podwy2ka, ok. 30%.
Chcialem jeszcze zapytaó czy Fundusz Plac zostal przel<roczotty'1"
Audytor: .. Plan finansowy nie zostal przekroczony..."
Przewodnicz4cy. ,,Tak to jest bardzo wa2ne" ponier,va2 Fundusz Plac zostal
zaakceptowany przez Bunnistrza, i albo nie wolno go przekraczaó albo nalezy o
tyrn poinfonnowaó B unnistrza"

Pan Palaczwyszedl w celu przedlo2enia Kornisji Planu Finansowego ZWiK.
Po powrocie poinforrnowal zebranych " 2e Btdlet Plac w zakladzie nie zostal
przekroczony a wipc podwyzka byla planowana przez kierownika. Pan
Przewodniczqcy zapytal, czy jest wipcej pytaú.

P.S. Baraúski: ., Czy pan znalazl uzasadnienie dla tak wysokiej ceny wody?"
Audytor: ,1 Tak, kahda jednostka generuje jakies koszty, w przypadku
Wodoci4gów jest to zturqzane ze slab4 jakoSci4 maszyn, jakirni dysponqj4..."
P.S. Baraúski: .. To inna sprawa..."
Burmistrz: ., Mial pan wykaz uzasadnienia cen wody tam pan rnoZe odnaleZÓ
szczególy, poza tyrn jest sprawozdanie finansowe przedstawione przez
kierownika"
Przewodnicz4cy: ,, To wszystko prawda, ale chcialbyrn wyjaSnió, 2e my
chcieliSmy porównaó wiadornoÉci uzyskane od kierownika, z uchwal4 dotycz4c4
cen wody, oraz osobist4 relacj4 pana Audytora, a dopiero wówczas wyjaSniaó
ewentualne rozbielnoSci. Kontynut{Ec czy rnoZe pan stwierdzió, ze ksipgowosó
prowadzona jest wlaSciwie? "
Audytor: -.-. Tak"
Przewodnicz4cy: ,, Czy podwyzka plac érednio na zaklad o 23,9 % nie jest
zwiqzana bezposrednio ze wzrostern cen wody, przy nie przekroczonym
Fundusztr Plac? Czy mo2e akurat w roku w któryrn tak drastycznie wzrosly ceny
wody zaklad rnoTe sobie pozwolió na wzrost plac ?"



Burmistrz: ,. Zaklad nie generuje strat, a nawet w ostatnich latach wytwatza
pe\,vne zyski, poza tym spraw ozdanie firransowe nie budzi zasttzelen"
Przewotlnicz4cy: ,, Czy pan Lato posiada kornplet dokumentów dotyczqcych
inwestycj i na Pilsudskiego?'
Audytor: ., Tak, nale2y tak2e dodaó, 2e stara sig jak najbatdziej gospodarnie
zarzEdzac posiadanyrni Srodkami, np. saln wysyla pisrna do oferentów z
zap5rtaniem o cenQ i wybiera tp najkorzystniejsz4."
Przewodnicz4cy: ,, A moZe pan podaó dane dotycz4ce retnontów i inwestycji w
budynku przy ul. Pilsudskiego?"
Audytor: ,, Zgodrie z zalEczonyrn protokolem byty to kwoty rzEdu 116 667 zl-
inwestycj e, oÍaz 1 I 2 tyS- remonty. W surnie daje to kwotg 228 859 zl w 2003r."

Na posiedzenie przybywa Zastppca Bunnistrza p. JanuszWoíniak.

Przewodnicz4cy: .. A rnoze nan-r pan przedstawió jak ksztaltowaly sig koszty
remontów w calym zaktadzie?"
Audytor : , ,

W snrnie dalo to kwotE 247 678 zlw 2003 roklr"

Na posiedzenie przybyl radny K. Chalupka.

Przewodniczqcy odczy.tuje fragrnent Protokolu pokontrolnego p. Palacza
dotycz4cy inwestycji.

B urmi strz Le szek Kapc i a opLrszcza po siedzen i e.

Przewodnicz4cy: ,, Jaki jest zysk z m3 wody?"
Audytor: ,. Cig2ko to wykazaó"
Przewodnicz4cy: ,, Chcp wróció do pewnego tematu. W roku 2003 zostala
za\o2ona znaczna podwyzka plac, jeéli wiedzielibyérny, 2e jest tak wysoka
podwyzka plac w cenie m' wody to bySmy powiedzieli nie 24oÁ" ale zróbcie
1206 a resztg w nastppnym roku, dlatego teraz placimy. Fundusz Plac nie zostal
przekroczony, to 24%bylo zalaíone wczeéniej w cenie wody "

remont maszyn i urzEdzeit
rernont Srodków transportu

remont budynku przy ul.Pilsudskiego
rozdzielnia na t¡gciach wiejskich

rernont poletek osadowych
remont Wiezy CiSnieú

projekt remontu osadnika Miechota
wykonarrie przewierlu

23 51421
21 00021

l12 0002t
13 28621

76621
35 569 zl
12 500 zl
26 691 zl



Z-ca Burmistrzn'. ,, Moze wygenerowano tak wysokie oszczgdnoSci, ze rnogli
sobie na to pozwolió? Nalezaloby zapytaó kierownika"
P. S. Fiutek: ,, Co my moZerny zrobió? Wodoci4gi nie przekroczyly bud2etu
pomirno 23,9oA podwy2ki plac"
P.S. Baraúski: .,Trzeba sprawdzió, czy ttstalone taryfy s4 tzasadnione"
Z-ca Burmistrzz'. ,, Az tak wysoka podwyzka nie wynikala z dokttmentów, byla
rnowa o 3oÁ, na inn4 propozycjg Burmistrzby sip nie zgodzll"
Przewodnicz4cy: ,, Chcialem zapytaó o pewn4 sprawQ, niedawno wodoci4gi
zakladaly wodornierze, ezy to bylo odplatnie?"
Z-ca Burmistrza. ,, Nie, placili tylko za wodotnierze" za uslugp nie"
Przewodnicz4cy: ,,Czy wiadorno coS o zaleganiuprzezZW|K z oplatatni?"
Audytor: ,, Ná koniec 2003 roku zaklad mial 141 tyS zalegloSci rn.in. ZUS i
Urz4d Skarbowy"
Przewodniczqcy: ,, Czy jest juz wystosowane zobowi4zanie Burmistrza do
kierownika o zatwierdzenie regularninu ZWiK?"
Audytor: -., Tak"
Przewodnicz4cy: ,, Czy na dziei dzisiejszy jest oszacowany rnaj4tek zakladu?"
Audytor: ,, Nie, poniewaz grunt nie jest jeszcze skomunalizowany i nie da sip
tego prec yzyinie okreSlió"

Przewodnrczqcy zapytal czy zebrani rnaj4 jakieS pytania dotycz4ce Protokolu p.
Andytora. Po uzyskaniu negatywnej odpowiedzi przeszedl do nastppnego etapu
spotkania.

Ad.2

Zastppca Bunnistrza Janusz Wo2niak przedstawllwykaz zadah zleconych w
roktr 2003 przeztJrzEdMiejski w Jpdrzejowie do wykonania dla ZWiK.

l. Kanalizacla deszczowa, nl. Sienkiewrcza

Komisja stwierdzila zatwierdzenie stawki roboczogodziny prz,ez p. Burmistrza.
Zostal przedlo2any protokót komisii, faktura zgodna z atertEzatwierdzonEprzez
Burrnistrza na kwotq 21 863 zl. lnwestycja zostala wykonana w terrninie; data
odbioru 29.12.2003

2. Wodoci4g i przejScie pod torarni, ul. Przemyslowa i Cicha

Kornisja stwierdzila, ze inwestycja zostala wykonana, watloSó'. 56 794.50.
Zostala odebrana protokolem wewnQtrznym w ZWiK z dnia25 czerwca2}}4r.
lnwestycj a nie zostala zaf-akturowana.



3. Modernizacja ul. 1 1-go Listopada- budowa sieci wodoci4gowel i
kanalizacyJneJ

Pocz4tkowo wygrany zostal przetargprzez p. Baliriskiego na kwotp 119 tyi zl.

Nastgpnie zrzekl sig wykonawstwa pozostawiaj4c na koniec 2000r kwotq 64 200
zl. Inwestycja zostala czgsciowo odebranaprzez Inspektora Nadzom ( protokól
z odbiom l.l2. 2000r ( 60 30021netto)
Firrna Baliúski zeszla z placu budowy po wykonanit zadan zgodme z
protokolern.
I 2003 zostala przedlolona i zaakceptowana oferla na dokoúczenie robót przez

ZWLKzdnia I7 .01.2003ruawartoS, t ,  I I7  I37 z l .
Zostalaprzedlolona faktura z dnia 01.12.2003r na kwotg 64 17 | ,45 (bez
kanalizacji).
Inwestycja nie zastala zakoitczona, pozostalo do wykonania przylqcze

kanahzacvj ne na odcinku rnodernizacj i .

4. Budowa kanalizacjr przy ul. Daszyriskiego

Przedlolony zostal dowód Srodka trwalego z dnia 08.01 .2004 t
Inwestycja wykonana i przekazana 10.06.2003 r na kwotg 14 724,67 zt. Brak
b ar dzi e1 szcze gólow y c h dok um en tów z i nw e stycj i.

Na zakoriczenie ZastEpca Burmistrza Janusz WoZniak stwierdzil,2e ZWIK
wykonuje naÍzeczrniasta szereg uslug ion jest ztego powodu zadowolony. Jest
to aktylvny zespóI, który stara sig coS robió a nie tylko biernie oczekiwaó awarii.
Poza tym dodal,2e dla niego waZne jest, 2e Zaktad odnotowuje znikorn4
awaryjnoió i prgZnie dziala.

Na tyrn zakohczono posiedzetie Kornisji Rewizyjnej o godz. 10.00

Prr¡tokotowala:
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